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Domokos László és Babák Mi-
hály fi deszes országgyűlési kép-
viselő társaságában tartott saj-
tótájékoztatót Szarvason június 
25-én, szerdán Soltész Miklós a 
KDNP országgyűlési képvise-
lője, az Országgyűlés Ifjúsági, 
Szociális és Családügyi Bizott-
ságának alelnöke. Mondandó-
ja középpontjában – ahogyan ő 
fogalmazott – a sokkoló áreme-
lések és a nyugdíjasok átverése 
állt, mintegy válaszul szocialis-
ták által néhány hete kezdett, ál-
tala rágalom- és hazugság kam-
pánynak nevezett megnyilvánu-
lásaira. Elmondta, ahelyett, hogy 
olyan jövőbeli dolgokról beszél-
nek a kormánypárti politikusok, 
ami nem történt meg és soha 
nem is fog megtörténni, inkább 
el kellene ismerniük, hogy fele-
lőtlen gazdálkodásukkal, a kel-
lő intézkedések meghozatalának 
elmulasztásával milyen nehéz 
helyzetbe hozták a szerény jöve-
delműeket, első sorban a nyugdí-
jasokat. A felelőtlen gazdálkodás 
következményeként rótta fel a 
nyugdíjak 3,8 százalékos reálér-
ték csökkenését, ami megfogal-
mazása szerint azt jelenti, hogy 
átlagosan 30 ezer forintot vettek 
ki minden nyugdíjas zsebéből. 
Ismertette, a KDNP Országgyű-

lés elé terjesztendő határozati ja-
vaslatát. A KDNP azt kívánja el-
érni, hogy a nyugdíjak 2007. évi 
reálérték-csökkenését a kormány 
30 ezer forint értékű, egyösszegű 
kifi zetéssel ismerje el, és ennek 
egytizenketted részével – 2500 
forinttal – korrigálja a 2008. ja-
nuár 1-jei hatályos nyugdíjak ösz-
szegét.

Soltész Miklós ismertette azo-
kat a kormányintézkedéseket, 
melyek komoly terheket róttak 
a nyugdíjuk mellett vállalkozó, 
dolgozó nyugdíjasokra, majd a 
várható 9,9 százalékos gázáreme-
lés nyugdíjasokat érintő hatásait 
mutatta be. Számításaik szerint a 

gázár-kompenzáció változatlanul 
hagyása mellett ez a legkisebb, 
az 57 ezer forintos és annál ala-
csonyabb nyugdíjjal rendelkezők 
számára15,9 százalékos áremel-
kedést jelent és 550 ezer nyugdí-
jast érint, de még a legmagasabb 
nyugdíjat kézhez kapók számára 
is 11,4 százalékosat.

A sajtótájékoztatón Babák Mi-

hály arról beszélt, hogy a szocia-
listák hét éves kormányzása alatt 
egyre rosszabbá vált minden, 
s ez a kormány felelőssége. Az 
élelmiszerek, gyógyszerek, ener-
giahordozók árának emelkedése 
valójában a nyugdíjasokat és a 
kisjövedelmű családokat sújtják 

leginkább. Szarvas polgármes-
tereként úgy látja, hogy az ön-
kormányzatok lehetőségei egyre 
szűkülnek. – További visszalépés 
nem lehetséges – mondta – mert 
már a falnál vagyunk. 

Domokos László arról szá-
molt be, hogy a kormány nem 
akar lemondani az áremelkedé-
sekből fakadó többletbevételről, 
ehelyett inkább osztogatásokra 
készül. Ezt bizonyítja, hogy a 
szocialista és szabaddemokrata 
képviselőknek már 10 alkalom-
mal sikerült leszavazniuk, hogy 
az Országgyűlés megtárgyal-
ja az általa benyújtott javaslatot 
az üzemanya gok adótartamának 
csökkentésére. Domokos László-
nak az a meglátása, hogy az alap-
vető fogyasztási cikkek átlagos 
infl ációt meghaladó áremelése 
nem kivédhetetlen következmé-
nye a külső hatásoknak, a kor-
mány számára van mozgástér. A 
Parlament következő üléssza kára 
készülnek beterjeszteni azt a ja-
vaslatot, hogy az európai trend-
nek megfelelően az alapvető élel-
miszerek – kenyér, tej, hús – for-
galmi adóját 5 százalékos kulcs-
ba sorolják. Szerinte ezzel 15 
százalékos azonnali árcsökkenés 
érhető el, ha valóban nincs mo-
nopólium ezen a területen.

Fizessék vissza a 30 ezer forintot!

A Magyar Demokrata Fórum 
elnöke, dr. Dávid Ibolya volt 
vendége a dr. Bencze Sándor ve-
zette szarvasi MDF-nek, a múlt 
héten csütörtökön délelőtt. Az 
elnökasszony, aki Takács Péter 
– az MDF megyei választmá-
nyának elnöke – társaságában 
érkezett Szarvasra, a Corner 
Étteremben tartott sajtótájé-
koztatón hangsúlyozta, hogy az 
MDF viszi tovább következete-
sen koncepcióját, melyet a Nor-
mális Magyarországért és a Kö-
zéposztály 13 pontja után most 
a Nemzeti Adószabadság Prog-
ramja fémjelez.

Helyzetértékelésében előbb dr. 
Bencze Sándor világított rá arra, 
hogy ma Magyarországon, a po-
litikában szinte háborús környe-
zetben kell élnünk, s már a be-
szélő viszony is nagy szónak szá-
mít, nem beszélve egy nemzeti 
minimum programban való meg-
egyezésről. Takács Péter mind-
ezeket azzal toldotta meg, hogy a 
Nemzeti Adószabadság Progra-
mot ebben a megyében nem kell 
külön ecsetelni, melynek mentén 
a stagnáló gazdaság kimozdítha-
tó lenne tetszhalott állapotából, s 
csökkenthető lenne a Békés me-
gyére ugyancsak jellemző, le-
hangoló munkanélküliség.

Dávid Ibolya mondandóját 

azzal kezdte, hogy dologidőnek 
kellene lenni, s miközben sok és 
mély válságot kellene megolda-
ni, a Magyar Parlament három 
hónapos szünetet tart, hogy hat-
éves kormányzás után, a mosta-
ni parlamenti ciklus félidejében 
a kormány kitalálja: mit is akar 
tulajdonképpen. Mindezzel iga-
zolva látta az MDF elnöke, hogy 
ugyancsak időszerű a Normá-

lis Magyarországért program. 
Hangsúlyozta azt is, konzerva-
tív fordulatra van szükség Ma-
gyarországon, hiszen a harma-
dik utas baloldali-liberális kísér-
letek csődöt mondtak, nem csak 
hazánkban, hanem Angliában és 
Németországban is. Az MDF a 

Nmezeti Adószabadság Prog-
ramban fogalmazta meg egyfe-
lől kiadáscsökkentési törekvé-
seit, másfelől a középosztály va-
lamint a kis és középvállalkozói 
réteg terheinek csökkentését, 
s nem utolsó sorban az adóam-
nesztiát, amit betartható és be-
tartandó törvényeknek kellene 
követni. Az adóamnesztiával 
kapcsolatban hangoztatott ellen-

érvekre Dávid Ibolya úgy felelt, 
hogy egy amnesztia – bármilyen 
legyen is – soha nem lehet igaz-
ságos, de ha nem lesz az ország-
ban „tabula rasa”, akkor nehéz 
lesz kezelni az örökölt helyzetet. 
Ezzel együtt úgy nyilatkozott, 
hogy az MDF bármely párttal 

és társadalmi, vagy civil szerve-
zettel hajlandó megvitatni prog-
ramját, melyben az elmozdulási 
irányokra igyekszik a fi gyelmet 
felhívni.

Lapunk kérdésére: mennyi 
esélyt lát az MDF által szorgal-
mazott irányváltásra, netán egy 
előrehozott választásokra? – úgy 
válaszolt, hogy az a kérdés, ki 
tudja a „politikai homokozóban 
játszadozókat” egy határozott 
„eddig és ne tovább”-ra rákény-
szeríteni. Szerinte erre alkalma-
sak lehetnének az értelmiségi kö-
rök, a civil szervezetek, illetve a 
gazdasági élet szereplői. Amint 
kifejtette, a civilek megosztot-
tak, az értelmiségiek szinte nem 
vesznek részt a politikai közélet-
ben, viszont a gazdasági élet sze-
replői egyre inkább elkerülhetet-
lennek látják a változások szük-
ségességét, s ha továbbra is meg 
lesz bennük az erő és elszántság, 
akkor a legnagyobb eséllyel ők 
mondhatják ki az „eddig és ne to-
vább”-ot. Az SZDSZ kormányból 
való kilépése után is illúziónak 
nevezte a parlamenti ellenzéki 
többség megszervezését, de újó-
lag kijelentette: az MDF viszi to-
vább következetes koncepcióját, 
és kíváncsian várja az őszi politi-
kai szezont, az adótörvények és a 
költségvetés elfogadását.

Következetesen követi koncepcióját
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